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Въпрос с искане за устен отговор O-000012/2013
до Комисията
Член 115 от Правилника за дейността
Patrick Le Hyaric, Alfreds Rubiks, Nikolaos Chountis, Martina Anderson, Younous Omarjee, 
Paul Murphy, Kartika Tamara Liotard, Sabine Wils, Marie-Christine Vergiat, Jacky Hénin, Willy 
Meyer, Kyriacos Triantaphyllides
от името на групата GUE/NGL

Относно: Измами, свързани с пускането на конско месо на пазара

През последните дни Европейският съюз отново беше засегнат от хранителен скандал 
вследствие на откритието, че конско месо се продава като говеждо месо, след като е 
преминало през множество посредници в няколко европейски страни.

1. Какви спешни мерки възнамерява да предприеме Комисията с оглед на преразглеждането 
на политиките си в областта на етикетирането и проследимостта на месните продукти и на 
надзора на веригите на предлагане на храни? По какъв начин възнамерява Комисията да 
извършва по-ефикасни проверки на храните с животински произход на всеки етап от 
хранителната верига, включително в страните на произход?

2. Не счита ли Комисията, че причините за хранителните измами се дължат на 
увеличаването на броя на операторите и посредниците в сектора, което улеснява 
измамите, на недостатъчните проверки и на липсата на координация между органите за 
санитарен контрол?

3. Кога възнамерява Комисията да представи на Европейския парламент задължително и 
хармонизирано законодателство относно етикетирането и проследимостта на месото в 
преработените и предназначени за консумация храни? Какво възнамерява да направи, за 
да възстанови доверието на потребителите?

4. Провела ли е Комисията предварителни проучвания относно потенциално опасните за 
човека остатъци от медикаменти в месните продукти в Европейския съюз? Започнала ли е 
Комисията разследване, за да установи как е могъл фенилбутазонът да се озове в 
конското месо? Какви са били действащите механизми за контрол преди скандала с 
конското месо?
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